
TJ SOKOL- LETOŠNÍ FOTBALOVÁ SEZÓNA  

Všem fotbalovým příznivcům přeji krásný den,  

letošní sezóna byla pro náš klub velice úspěšná. Začal bych tím, že se nám podařilo udělat kategorii 

školička, kde máme v tuto chvíli 10 dětí, které trénují pod vedením Adama Vojáčka a Davida Špendlíka. 

Občas si zahrají i zápas v naší nové fotbalové aréně. Kategorie přípravek je velmi nabitá, zde máme 25 

dětí a podařilo se nám ovládnout skupinu okresu. O přípravku se naplno starám já. V nové sezoně bude 

v okresní soutěži mladší i starší přípravka. Sezóna mladších žáků byla famózní. Vyhráli jsme skupinu 

okresu a v závěrečném turnaji o přeborníka okresu u nás v Lípě proti soupeřům ze Zlína a Bylnice se 

nám podařilo zvítězit. Obrovský dík za celou sezónu patří klukům a rodičům. Především taky nám 

trenérům. Chtěl bych moc poděkovat 

Pavlovi Červenkovi za krásných 7 let u 

žáků v Lípě, který se rozhodl ukončit 

činnost. Věřím, že ještě něco společně 

vymyslíme. Já už se naplno přesouvám 

pouze k přípravce a žáci budou v 

kompetenci Adama Řiháčka. 

 



 Co se týče mužů, tam máme menší zklamání. Když už to vypadalo, že vyhrajeme svoji soutěž, v 

posledních kolech se to moc nepovedlo a nakonec jsme o ten náš bodový náskok přišli. Bereme druhé 

místo po stejném počtu bodů se Všeminou, která má ale lepší vzájemný zápas. Nicméně i tak 

postupujeme do vyšší soutěže. Závěr sezóny byl skvělý. Na hřišti v místním derby Severu proti Jihu se 

bylo na co dívat a společně ten celý den s vámi byl na jedničku. U dětí byla tradiční ukončená s rodiči a 

společný zápas. Ještě na konci sezóny u nás v Lípě měli fotbalové odpoledne Berani Zlín a pozvali nás k 

přátelském utkání přípravek a žáků. Bylo úžasné vidět tolik nadšených děti na hřišti! Muži mají za sebou 

pohárové utkání, kdy se v domácím prostředí střetli s FC Doubravy. Naše sestava se sešla v nízkém 

počtu, ale i tak jsme podali chválihodný výkon. Nakonec se z vítězství 3:2 raduje soupeř. Nově budou 

utkání mužů probíhat v sobotu v 16:00. V prázdninových dnech také proběhla regenerace hřiště, 

výměna starých branek a odvodnění hřiště u laviček. Během letních prázdnin se na hřišti uskutečnily 

dva fotbalové kempy s hromadou zábavy. Sešlo se nám přes sto dětí a už teď se všichni těšíme na příští 

rok.  

Jsem s touto sezónou velice 

spokojený a nadšený z přísunu 

dalších malých nadějí. Závěrem 

bych chtěl poděkovat za přízeň 

fanoušků, dále výkonnému 

výboru, obci a všem sponzorům 

za neustálou podporu v rozkvětu 

našeho klubu. 

Všem přeji hezký zbytek prázdnin 

a budu se na vás těšit na prvním 

fotbalovém zápase doma 

31.8.2024 od 16:00 proti FC 

Doubravy.  

Předseda fotbalového oddílu  

Jiří Švejda 

 


